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 VERENIGING DORPSRAAD MUIDERBERG 

 

 

NOTULEN 9 januari 2025 Openbare Ledenvergadering 

Locatie: De Rijver/Jaap Guntenaarzaal 

 

Aanwezige bestuursleden:  

Henk Donker (voorzitter), John Haug (secretaris), Leo Dooper (penningmeester) Michiel 

Koekkoek, Cees Petersen, Bert Hensbergen. 

 

Afwezige bestuursleden: 

Geen. 

 

Notulist:  

Fred Kollen 

 

Aanwezig vanuit gemeente Gooise Meren; 
 

Afwezig met bericht vanuit gemeente Gooise Meren; 
Hugo Bellaart (wijkwethouder) 
Corrie Wiegmans (wijkadviseur)  
  
Afwezige leden met bericht:  
Harry Mock, June Biallosterski, Linda Vlaming, Thijn Westermann, Charles Wiss, Nel de 

Wit,  

 
Aanwezige leden: 
Vincent Schuurman, Ab Heij, Paul Dinant, Jur Jonges, Leon Imandt, Dick Coutinho, Roy 
Meenderink, Jayne Forrester, Hugo Landheer, Fergus Hoedeman, Boukje van Tulder, 
Gerrit Ruiter, Mette van der Hoek, Louis Wesseling. 
 
Aanwezige niet-leden: 
Geen 
 
1. Opening 
Voorzitter Henk Donker opent om 20.00 uur de vergadering. Hij wenst namens het 
bestuur alle leden het allerbeste voor 2025. 
  
2. Notulen algemene ledenvergadering van 7 november 2024 
Secretaris John Haug zegt dat waar op bladzijde 2 staat dat het bestuur een enquête over 
parkeren houdt daar bedoeld wordt het bestuur van Gooise Meren. Het gaat dan ook niet 
alleen over parkeren in Muiderberg maar in geheel Gooise Meren. De notulen worden 
voor het overige goedgekeurd. 
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Naar aanleiding van een vraag van Ab Heij in de vorige vergadering merkt John Haug op 
dat Michiel Koekkoek en hij nog moeten kijken naar de resultaten van het geluidsonder-
zoek die zij daarna onder de aandacht van de gemeente brengen. 
 
3. Mededelingen 
a.   Op 13 januari jl. heeft de gemeente haar nieuwjaarsreceptie in het Spant in Bussum 

gehouden. Behalve een optreden van vrijwilligers van verschillende organisaties 
werden ook de vrijwilligersprijzen van het jaar uitgereikt voor de vier kernen, 
waaronder Muiderberg. De prijs voor Muiderberg ging dit jaar naar Richard Welie. 
Zowel bij de bestuursleden als bij leden in de zaal, die hierbij aanwezig waren, was 
iedereen het erover eens dat opzet en uitvoering van die avond zeer geslaagd waren 
en dat deze vorm herhaling verdient.  

b.  Henk Donker zegt dat hij plaatsneemt in de klankbordgroep voor de tijdelijke opvang 
van asielzoekers.  

c.  De nieuwjaarsduik bij de Zeemeeuw was een groot succes. Het verzoek van de deel-
nemers aan de Dorpsraad was om volgend jaar weer een nieuwjaarsduik te organise-
ren. Er bleek dat op hetzelfde tijdstip een paar honderd meter verderop in het 
Naarderbos ook een nieuwjaarsduik was georganiseerd door Green Fit. Dit was het 
bestuur niet bekend. John Haug zegt dit jaar tijdig contact op te nemen met Green Fit 
om te bekijken of een gezamenlijke nieuwjaarsduik mogelijk is. 

d.  De gemeentelijke subsidie voor 2025 is inmiddels toegekend. 
  
4. Update TenneT m.b.t. een 2e 380kV hoogspanning verbinding 
Cees Petersen vertelt dat het Burgerinitiatief van Muiderberg inmiddels een regioadvies 
is geworden. De onderzoeksrapporten van TenneT en het ingenieursbureau Witteveen & 
Bos wijzen corridor Zuid-Paars 2 aan als het meest voor de hand liggend, wat aansluit bij 
het rode tracé. Het regioadvies van eind november spreekt zich weliswaar uit voor een 
paarse corridor, maar heeft de kans gemist om duidelijk voor Zuid-Paars 2 te kiezen en 
laat deze beslissing aan de Minister. Daarop heeft het Burgerinitiatief/de Dorpsraad aan 
de Minister van Economische Zaken gevraagd om voor Zuid-Paars 2 (het rode tracé) te 
kiezen. 
 
In het eerste kwartaal van 2025 kiest het Ministerie de voorkeurscorridor. Vervolgens is 
opnieuw inspraak mogelijk, waarna ergens in 2025 het tracé wordt vastgesteld. De 
Dorpsraad heeft intensief overleg met TenneT en spreekt op 27 januari 2025 met het 
Ministerie van EZK. Op 5 februari 2025 is er met alle bewonersgroepen een vervolg-
overleg met de gemeente. 
  
5. Resultaten enquête groenvoorziening 
Jayne Forrester zegt dat enquête door 550 mensen werd bekeken met uiteindelijk 242 
reacties. De vraag naar het beoordelen van de algemene staat van de groenvoorziening 
in Muiderberg werd per saldo negatief beoordeeld, wat ook geldt voor de vraag hoe het 
huidige onderhoud van het openbaar groen in Muiderberg wordt beoordeeld. De vraag 
hoe men het afhandelen door de gemeente van klachten ervaart leverde bijna een gelijke 
stand op. Volgens 70% van de respondenten is de groenvoorziening de afgelopen jaren 
slechter geworden. Iets meer dan 10% van de respondenten was bereid een verhoging 
van de onroerendzaakbelasting te accepteren om een beter niveau groen te krijgen. 
Tevens bleek dat meer dan 70% van de deelnemers recentelijk bij de gemeente een 
klacht over de groenvoorziening heeft ingediend. Het merendeel deed dit via de website 
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van Gooise Meren. Gevraagd naar de belangrijkste aspecten van het groenonderhoud 
vond 35% het snoeien van bomen en struiken het belangrijkst. Gevolgd door 22 % die 
het regelmatig maaien van gras belangrijk vindt. Voor 17% is het verwijderen van 
zwerfvuil belangrijk en voor 14% het onderhoud van de bloemperken. 
Jayne voegde eraan toe dat de gemeenteambtenaren aandringen op het indienen van 
klachten. Alleen aldus wordt een beeld verkregen van wat er gedaan moet worden.  
 
Jur Jonges merkte nog op dat vroeger de Brink qua beeldvorming van een B-niveau was 
maar dat inmiddels alles in Muiderberg van een C-niveau is. Hij wijdt dit met name aan 
de bezuinigingen. Leon Imandt sprak de verantwoordelijke gemeentelijke beheerder die 
zei elk jaar de kwaliteit van de bomen te bekijken en dat voortaan de bewoners worden 
betrokken bij de keuze van nieuw te planten bomen. 
  
6. Bijeenkomst over nieuwbouwlocaties ONS en voormalige Vinkenbaan 
Henk Donker vertelt dat de gemeente via een participatieproject de bewoners bij de 
nieuwbouw wil betrekken maar dat op enig moment de gemeenteraad dit doorkruist 
heeft door al aan te geven welke typen woningen op beide locaties moeten komen. Jane 
Forrester en Henk Donker hebben alle fracties van de gemeenteraad bezocht. Daarbij is 
hun duidelijk geworden dat de gemeente een bestuursmodel heeft gekozen waarbij 
participatie heel belangrijk is maar waar fracties altijd de mogelijkheid hebben om via 
een amendement de resultaten van de participatie te negeren. Dit is hier aan de orde, zij 
het dat er nog wel enige inspraak is over parkeren en het uiterlijk van de woningen e.d. 
 
Voor de geplande woningen geldt de doelgroep van 75 tot 85-jarigen. Jayne Forrester 
heeft bij de fracties bepleit dat inwoners van Muiderberg voorrang krijgen, welke 
mogelijkheid nader wordt onderzocht. John Haug bepleit om de gemeente duidelijk te 
maken dat het bestuur van de Dorpsraad en veel leden buitengewoon ongelukkig zijn 
met deze gang van zaken. Jur Jonges zegt dat de Dorpsraad een aantal jaren geleden een 
advies heeft geschreven over de te huisvesten doelgroep waarbij is aangegeven dat 
zonder het aan een leeftijdsgroep te binden woningen kunnen worden ontwikkeld die 
voor meer dan één leeftijdsgroep geschikt zijn.  
Jayne Forrester zegt dat in acht moet worden genomen dat het verhuizen van 85-jarigen 
een lange tijd van voorbereiding vergt en dat men die mensen niet kan dwingen van het 
één op het andere ogenblik te verhuizen. Er moet nu al met die doelgroep worden 
gesproken zodat de kandidaten de tijd hebben om een bewuste keuze te maken. 
Paul Dinant zegt dat hij beroepsmatig al zo'n 10.000 sociale woningen heeft gebouwd en 
dat doorstroming doorgaans niet lukt. Zij die in een sociale woning wonen gaan niet 
gauw naar een andere woning die duurder is. Hij mist bij de gemeentelijke plannen een 
onderbouwing van de doelgroep. Zijn er wel genoeg bewoners van die leeftijdsgroep? 
Jayne hoopt dat de gemeente op 24 januari a.s. met nieuwe plannen komt. Wellicht dat 
dan nog opnieuw kan worden gereageerd. 
 
Cees Petersen voegt eraan toe dat er in november voor de Vinkebaanlocatie een parti-
cipatieavond was waar ongeveer 75 inwoners aanwezig waren. Met name omwonenden, 
die vooral belangstelling hadden voor het uiterlijk van de te bouwen woningen en de 
parkeerfaciliteiten. Het ingehuurde architectenbureau gaf inzicht in de verschillende 
bouwvormen. De vervolgbijeenkomsten vinden in februari 2025 plaats voor de ONS en 
in april 2025 voor de Vinkenbaan. 
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7. Vorderingen nieuwbouw K.C. De Meerstoom 
Men vordert al gestaag met de begonnen bouwwerkzaamheden. Volgens de planning 
wordt de nieuwe school eind dit jaar opgeleverd.  
  
8. Parkeren in Muiderberg: resultaten enquête door Gooise Meren 
John Haug zegt dat er nog geen resultaten zijn van de enquête over het parkeren. 
  
9. Rondvraag 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
  
10. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21.25 uur de vergadering 
 


